臺北基督學院 學生入學獎勵辦法

Award Guideline of Student Education Fees of Christ's College of Taipei

民國 111 年 12月 20日 111 學年第 6 次行政會議通過

第一條:目的:為鼓勵「申請入學」學生註冊入學,提供學生入學獎學金獎勵辦法(以下簡稱本辦法)。

Article 1: Purpose: In order to encourage students admitted by "apply the College" quotas to enroll and study at Christ's College Taipei (hereafter abbreviated as the College), Award Guideline of Education Fees of Christ's College Taipei (hereafter abbreviated as the "Guideline") is hereby established.

第二條:方式:每位「申請入學」學生入學後的就讀四年,每學年的第二學期發獎學金 NT\$25,000元,即每位學生每年兩萬伍仟元,自一年級至四年級,總共四次,每位學生入學獎學金之總金額是新台幣十萬元。

Article 2: Reward Method: Each who is admitted by "apply the College" quotas student enroll to the College, shall be awarded with Education Fees NT\$25,000 for the second semester of each academic year. Each student reward NT\$25,000/year, from freshman year to senior year, the reward amount totally is NT\$100,000 for four years.

第三條:資格:

Article 3: Award Criteria

- 一、由教務處註冊組提供「申請入學」學士班學生名單。
 The student admitted by "apply the College" quotas is on the CLAD students name list which AAO registrar provides.
- 二、在校四年的每學期以全修生註冊入學者。
 Enroll as a full-time student for four years are eligible for the Award.
- 三、如果學生休退學、轉為選讀生、或延長修業者,不能領取此入學獎學金。
 If he/she changes to be part-time student, or leave school (is not a current student), or suspended from school, or study in the fifth/sixth year, he/she shall not have the Award.

第四條:本辦法如有未盡事宜,悉依本校學則辦理。

Article 4: Items that are not defined within this regulation will be decided by academic regulations.

第 五 條:本辦法經行政會議通過後,報請校長核准實施。

Article 5: The Guideline shall be deliberated by the Administrative Meeting and submitted to the President for implementation.

本辦法權責單位教務處 民國 112 年 5 月 3 日校長核准 民國 112 年 5 月 11 日公告